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ZÁPISNICA 

z  

10. zasadnutia  

KOMISIE PRI MONITOROVACOM VÝBORE PRE PROGRAM SLOVENSKO 2021 – 2027  

PRE CIEĽ 4 POLITIKY SÚDRŽNOSTI 

Sociálnejšia a inkluzívnejšia Európa vykonávajúca Európsky pilier sociálnych práv 

 

Dátum a čas konania 27. júna 2024/ 9:00 h 

Miesto konania Hotel SAFFRON, Radlinského 27, Bratislava 

Predsedajúci Viliam Michalovič 

Príloha č. 1  Program zasadnutia 

Príloha č. 2 Zoznam účastníkov zasadnutia 

Príloha č. 3 Uznesenie č. 7,8,9,10/2024 

 

1.  Otvorenie, úvodné príhovory, kontrola uznášaniaschopnosti, schvaľovanie programu 
zasadnutia a voľba overovateľa 

 
Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) otvoril 10. zasadnutie Komisie pri MV pre Cieľ 4 politiky súdržnosti 

(ďalej len „komisia pre cieľ 4“ alebo „komisia“) a privítal všetkých členov, zástupcov EK a hostí. 

Vyzdvihol uplatňovanie partnerského princípu pri príprave zámerov NP a poďakoval za dôsledné 

pripomienkovanie. Na úvodnom zasadnutí bolo dohodnuté, že niektoré projekty budú podporené 

prostredníctvom činnosti pracovnej skupiny. V súčasnosti je vytvorená pracovná skupina pre tému detí 

v núdzi a ambíciou je iniciovať  vytvorenie pracovnej skupiny na úrovni projektov, ktoré riešia podporu 

zručností a pre projekty zamerané na implementáciu Záruky pre mladých. Skonštatoval, že sú to témy 

presahujúce rámec jedného rezortu a činnosť takýchto pracovných skupín môže skvalitniť prácu. 

Uviedol, že v rámci uplatňovania participatívneho prístupu pri tvorbe NP sa uskutočnilo približne 100 

individuálnych konzultácií/partnerských stretnutí zo 7 NP na rôznych úrovniach. 

Ivana JANKOVSKÁ (zástupca EK) poďakovala za privítanie, pozitívne zhodnotila napredovanie cieľa 4 

politiky súdržnosti. Zhodnotila, že 60% alokácie bolo rozdelených vo výzvach a 50% bolo už 

zazmluvnených. Ocenila prácu MŠVVM pri schvaľovaní základnej tematickej podmienky. Odporučila, 

zamerať sa na ukazovatele, ktoré majú odrážať skutočné možnosti. V súvislosti s Jarným balíčkom EK, 

ktorý bol zverejnený 19.6.2024 skonštatovala, že pri strednodobom hodnotení by sa mali zohľadniť 

najnovšie odporúčania uvedené v  Správe o Slovensku. Zámery NP, ktoré sú predmetom zasadnutia 

prispievajú k rozvoju politiky podporujúcej vnútroštátne ciele EÚ do roku 2030 v oblasti zvyšovania 

zamestnanosti, zručností a znižovania chudoby. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) dodal, že v procese strednodobého preskúmania SO MPSVR poskytne 

RO MIRRI súčinnosť. 
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Informácia o uznášaniaschopnosti komisie: 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) overil uznášaniaschopnosť, skonštatoval že z 38 členov je prítomných 

28 členov s hlasovacím právom, čím bola splnená podmienka uznášaniaschopnosti1. Zoznam 

účastníkov zasadnutia tvorí Prílohu č. 2 k zápisnici. V súlade so štatútom komisie požiadal členov o 

overenie konfliktu záujmov a vyplnenie tlačiva. 

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) informoval o technických náležitostiach k spôsobu hlasovania 

prostredníctvom hlasovacích zariadení2 (č. 1 – ZA, č. 2 – PROTI, č. 3 – ZDRŽAL SA). 

Schválenie programu zasadnutia: 

Predsedajúci predstavil program zasadnutia. Návrh programu zasadnutia komisie bol členom zaslaný 

elektronicky 13.6.2024 spolu s pozvánkou a dokumentmi, ktoré sú predmetom diskusie a schvaľovania. 

Priebeh hlasovania: Za program zasadnutia hlasovalo 27 prítomných členov. ZA: 27 členov, Proti: 0 

členov, Zdržalo sa: 0 členov.  

Výsledok hlasovania: Komisia pre Cieľ 4 schválila Program zasadnutia. Schválený program zasadnutia 

tvorí Prílohu č. 1 k zápisnici. 

 

Schválenie overovateľa zápisnice: 

Predsedajúci za overovateľku zápisnice navrhol pani Tatianu Bagiovú  (Ministerstvo zdravotníctva SR). 

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 28 prítomných členov: ZA: 27 členov, Proti: 0 členov, Zdržal sa: 1 člen.  

Výsledok hlasovania: Za overovateľku zápisnice bola schválená p. Tatiana Bagiová. 

 

2. Zámer národného projektu – diskusia a schvaľovanie 

2.1 zámer národného projektu „Podpora poskytovania komunitných a kvalitných sociálnych 

služieb“ 

Mária MACHAJDÍKOVÁ (MPSVR SR) v zmysle prezentácie predstavila zámer NP „Podpora 

poskytovania komunitných a kvalitných sociálnych služieb“, ktorý prispieva k plneniu príslušných 

špecifických cieľov v rámci priority 4P5 Aktívne začlenenie a dostupné služby. Cieľom NP je podpora 

aktívneho začlenenia s cieľom podporovať rovnosť príležitostí, nediskrimináciu a aktívnu účasť 

a zlepšenie zamestnateľnosti, najmä v prípade znevýhodnených skupín. Informovala o spôsobe 

zapracovania predložených pripomienok. 

Diskusia 

Mária FILIPOVÁ (ÚMS)  poukázala na to, že by sa mali sledovať aj dopadové ukazovatele.   

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) reagoval, že sociálna oblasť je v danom smere menej uchopená ako 

oblasť podpory zamestnanosti. Na úrovni projektov sa bude vyvíjať snaha identifikovať ukazovatele, 

tak, aby ich bolo možné do budúcna zovšeobecňovať.    

Jana ŽIŠKOVÁ (zástupca OS) poďakovala za prípravu projektu, považuje ho za prínosný a potrebný. 

                                                           
1 Počet členov s hlasovacím právom sa počas zasadnutia menil. Celkovo bolo prítomných 31 členov. 
2 Hlasovacie zariadenie bolo na základe číslovania priradené ku konkrétnemu členovi komisie s hlasovacím právom. K priebehu hlasovania      

bol vyhotovený report.  
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Zuzana LAFFÉRSOVÁ (Združenie SK8) vyjadrila podporu projektu, ocenila že v oblasti 

deinštitucionalizácie sa prechádza z kvantity na kvalitu a vyzdvihla synergiu medzi mäkkými a tvrdými 

aktivitami.  

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) informoval, že počas prípravy zámeru NP sa uskutočnilo 28 

partnerských stretnutí. Následne dal hlasovať o zámere NP: 

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 27 členov. ZA: 27 členov, Proti: 0 členov, Zdržal sa: 0  členov.  
Výsledok hlasovania:  Zámer NP „Podpora poskytovania komunitných a kvalitných sociálnych služieb“ 

bol schválený . 

 

2.2 zámer národného projektu „Rozvíjanie odborných kapacít Inšpekcie v sociálnych veciach“ 

Nataša JUST HRNČÁROVÁ (ISV) v zmysle prezentácie predstavila zámer NP „Rozvíjanie odborných 

kapacít Inšpekcie v sociálnych veciach“, ktorý prispieva k plneniu príslušného špecifického cieľa v rámci 

priority 4P5 Aktívne začlenenie a dostupné služby. Cieľom NP je zvyšovanie kvality a profesionalizácia 

výkonu inšpekcie v sociálnych veciach. Informovala o spôsobe zapracovania predložených 

pripomienok.  

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) doplnil, že sa konali viaceré stretnutia, ktoré smerovali k vyjasneniu 

deliacich línii. 

 Diskusia 

Jana ŽIŠKOVÁ (zástupca OS) dala podnet na poskytnutie podpory/mentoring pre neformálne 

opatrovanie, napr. prostredníctvom NP alebo cez finančné prostriedky zo ŠR. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) informoval, že v blízkej dobe sa bude komunikovať oblasť sociálneho 

rámca a podpory odľahčovacej služby aj v súvislosti so zmenou legislatívneho rámca pre poskytovanie 

sociálnych služieb.  

Mária FILIPOVÁ (ÚMS) vyjadrila očakávanie, že v rámci inšpekcie sa podarí naplno do implementačnej 

praxe zapojiť užívateľský prvok. Hlavným cieľom inšpekcie je kvalita sociálnych služieb, momentálne je 

kvalita nastavená z pohľadu poskytovateľa, noriem a technicko-prevádzkových podmienok. 

Skonštatovala, že vo vzťahu ku kvalite života nesie pohľad práve ten užívateľ a to považuje za kľúčové. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) dal hlasovať o zámere NP: 

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 30 členov. ZA: 29 členov, Proti: 0 členov, Zdržalo sa: 1 člen3.  

Výsledok hlasovania: Zámer NP „Rozvíjanie odborných kapacít Inšpekcie v sociálnych veciach“ bol 

schválený. 

 

2.3 zámer národného projektu „Vytvorenie systému distribúcie darovaných potravín “ 

Silvia ĎURECHOVÁ (ÚSV ROS) v zmysle prezentácie predstavila zámer NP „Vytvorenie návrhu 

distribúcie darovaných potravín“, ktorý prispieva k plneniu príslušného špecifického cieľa v rámci 

priority 4P7 Sociálne inovácie a experimenty. Cieľom NP je vytvorenie predpokladov a zabezpečenie 

systémových krokov, ktoré budú smerovať k zavedeniu návrhu efektívneho systému pre distribúciu 

potravinovej pomoci. Informovala o spôsobe zapracovania predložených pripomienok.  

                                                           
3 Zdržal sa: p. Lafférsová (Združenie SK8) 
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Diskusia 

Viktor KRIŽO (zástupca OS) ocenil spoluprácu predkladateľa s občianskym sektorom pri príprave 

zámeru NP.  

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) dal hlasovať o zámere NP: 

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 30 členov. ZA: 28 členov, Proti: 0 členov, Zdržali sa: 2 členovia4.  

Výsledok hlasovania: Zámer NP „Vytvorenie systému distribúcie darovaných potravín“ bol schválený. 

 

2.4 zámer národného projektu „Život v komunite pre každé dieťa“ 

Ivana MRÁZKOVÁ (MPSVR SR) v zmysle prezentácie predstavila zámer NP „Život v komunite pre každé 

dieťa“, ktorý prispieva k plneniu príslušných špecifických cieľov v rámci priority 4P5 Aktívne začlenenie 

a dostupné služby. Uviedla, že ide o investičný projekt  s cieľom vytvorenia podmienok pre zlepšenie 

kvality života detí. Informovala o spôsobe zapracovania predložených pripomienok.  

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) ocenil prípravu zámeru NP a dodal, že implementačne bude veľmi 

náročný, nakoľko individuálne investície sú ako keby samostatné projekty v rámci tohto rámca a každá 

investícia bude osobitne posudzovaná za asistencie RO. Daný projekt plní jeden z cieľov a to 

kontrahovanie investičného fondu ERDF. Doplnil že projekt je určený pre štátne CDR, pre neštátne CDR 

je v príprave dopytovo orientovaná výzva. 

Diskusia 

Darina KVÁLOVÁ (zástupca OS) ocenila prípravu zámeru NP. Hovorila o revízii inklúzie detí so 

zdravotným znevýhodnením v ústavnej náhradnej starostlivosti, ktorá prebiehala v spolupráci 

s UNICEF. Odporúčania sa týkali nielen investičných opatrení, ale aj opatrení na sociálne začlenenie a 

na základe toho vyjadrila očakávanie, že dôraz nebude kladený iba na transformáciu budov, ale aj na 

deti a ich zručnosti.  

Ivana MRÁZKOVÁ (MPSVR SR) povedala, že téma zdravotného znevýhodnenia je kľúčová a s UNICEF 

úzko spolupracujú.   

Mária FILIPOVÁ (ÚMS) vyzdvihla, že proces deinštitucionalizácie v oblasti sociálnoprávnej ochrany 

napreduje úspešnejšie v porovnaní s inými časťami sociálnych služieb.  

Viktor KRIŽO (zástupca OS) skonštatoval, že situácia v CDR nie je dostatočne kvalitná, chýbajú odborné 

kapacity, spolupráca so školstvom a kvalitatívne ukazovatele. Povedal, že týmto projektom nie je 

možné garantovať zvýšenie kvality poskytovania služieb. Predkladateľa požiadal o záväzok na kroky, 

ktoré budú súbežne s NP a členom komisie dajú záruku. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) reagoval, že boli nastavené projekty soft podpory. Doplnil, že p. 

Mrázková informovala o krokoch, ktoré je možné vykonávať z centrály, aby sa podnikli kroky k 

zvyšovaniu kvality.  

Ivana MRÁZKOVÁ (MPSVR SR) informovala, že monitoring a kontrola sociálnoprávnej ochrany bude 

zabezpečená cez Inšpekciu v sociálnych veciach. Nesúhlasila s tým, že úroveň kapacít v CDR je nízka, 

prípadne nedostatočná. Profesijný a personálny štandard je upravený vo vykonávacom predpise. 

                                                           
4 Zdržal sa: p. Horák (MVSR), p. Žišková (OS). 
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Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) vysvetlil, že v rámci Cieľa politiky 4 sa investičné projekty riadia 

rôznymi systémami. Investičné projekty, ktoré budú schvaľované na komisii pre Cieľ 4 sa budú týkať 

štátnej politiky v sociálnej oblasti, a čiastočne investičných opatrení v oblasti trhu práce.  

Ivona MATOUŠOVÁ (zástupca EK) uvítala, že sa v Cieli politiky 4 rozbiehajú tvrdé investície z EFRR, 

vyzdvihla dôležitosť predloženého projektu v rámci deinštitucionalizácie. Doplnila, že infraštruktúrne 

projekty v rámci deinštitucionalizácie  musia byť realizované v spolupráci s mäkkými investíciami.  

Viktor KRIŽO (zástupca OS) pripomenul, že by bolo vhodné, aby sa v rámci podpory detí a zlepšenia 

spolupráce  uskutočnilo pracovné stretnutie za účasti vecne príslušnej sekcie a zamestnancov z ÚP. 

Kristína ČAHOJOVÁ (Úrad komisára pre deti) ocenila prípravu projektu. Uviedla, že úrad komisára pre 

deti posudzuje všetky aspekty (budovy, terapie, personál) a skonštatovala, že prostredie v ktorom sa 

dieťa nachádza má priamy vplyv na ich vyliečenie a budúci život. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) dal hlasovať o zámere NP: 

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 30 členov. ZA: 30 členov, Proti: 0 členov, Zdržalo sa:  0 členov.  

Výsledok hlasovania: Zámer NP „Život v komunite pre každé dieťa“ bol schválený. 

 

2.5 zámer národného projektu „Podpora tvorby vzdelávacích politík založených na dôkazoch“ 

Zuzana BARANOVIČOVÁ (MŠVVM SR) v zmysle prezentácie predstavila zámer NP „Podpora tvorby 

vzdelávacích politík založených na dôkazoch“, ktorý prispieva k plneniu príslušných špecifických cieľov 

v rámci priority 4P2 Kvalitné a inkluzíve vzdelávanie. Cieľom NP je systémová podpora tvorby politiky 

založenej na dôkazoch, realizovaná viacerými nadväzujúcimi aktivitami. Informovala o spôsobe 

zapracovania predložených pripomienok.   

Diskusia 

Viktor KRIŽO (zástupca OS) vyzdvihol potrebu tohto projektu, pretože analytické dáta dlhodobo 

absentujú. Zdôraznil, že participácia pri príprave projektov by nemala byť vnímaná len ako povinný 

krok, ale potrebné je identifikovať v systéme expertov v danej oblasti, ktorí môžu predložiť relevantné 

a kvalitné pripomienky. IVP odporučil, aby išli analytickou cestou a zverejňovali jednotlivé výstupy. 

Vyjadril podporu IVP, aby bola nezávislou analytickou jednotkou a spolupracovala s terénom na 

odborných a kvalitných výstupoch. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) odpovedal, že sa snažia identifikovať kľúčových expertov pre 

konkrétnu diskutovanú oblasť v rámci jednotlivých okrúhlych stolov.  

Zuzana BARANOVIČOVÁ (MŠVVM SR) odpovedala, že cieľom nie je filtrovať externých partnerov. 

V rámci okrúhleho stola bola predložená požiadavky, aby sa plán v zmysle aktivity 1 projektu 

nevykonával z úrovne rezortu školstva, do zámeru NP bola zapracovaná a doplnený bol merateľný 

ukazovateľ: zverejnenie plánu hodnotenia. Plán hodnotenia tak vytvorí priestor na efektívnejšie 

manažérske plánovanie analytických úloh a veľký priestor pre externých partnerov, čo je zdôraznené 

v podaktivite projektu.  

Ivana JANKOVSKA (zástupca EK) zdôraznila, že partnerstvo pri nastavovaní projektu je veľmi dôležité. 

Ocenila participatívny princíp pri nastavovaní plánu hodnotenia.  

Martin MARTINKOVIČ (RÚZ) vyjadril sa, že je potrebná existencia útvaru pri tvorbe politík na základe 

dát. Poukázal na to, že v implementácii je viacero projektov v ktorých sa zbierajú a analyzujú dáta. 
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Práca s dátami musí byť koordinovaná naprieč celým sektorom. Ocenil, že plán vzdelávania bude 

spolupracovať s plánovanou aktualizáciou národného programu rozvoja výchovy a vzdelávania.  

Zuzana LAFFÉRSOVÁ (Združenie SK8 ) povedala, že za BBSK je spolupráca s IVP na veľmi dobrej úrovni 

a komunikujú aj pripomienky z terénu.  

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) dal hlasovať o zámere NP: 

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 30 členov. ZA: 30členov, Proti: 0 členov, Zdržalo sa: 0 členov.  

Výsledok hlasovania: Zámer NP „Podpora tvorby vzdelávacích politík založených na dôkazoch“ bol 

schválený. 

 

Prestávka 

 

2.6 zámer národného projektu „Monitorovanie a hodnotenie úrovne kľúčových kompetencií 

dospelých“ 

Ildikó PATHÓOVÁ (MŠVVM SR) v zmysle prezentácie predstavila zámer NP „Monitorovanie a 

hodnotenie úrovne kľúčových kompetencií dospelých“, ktorý prispieva k plneniu príslušného 

špecifického cieľa v rámci priority 4P3 Zručnosti pre lepšiu adaptabilitu a inklúziu. Cieľom NP je analýza 

dát, hodnotenie stavu a trendov v úrovniach kľúčových kompetencií dospelých (čitateľská gramotnosť, 

matematická gramotnosť a adaptívne riešenie problémov v technicky vyspelom prostredí), trendový 

vývin potrieb ďalšieho vzdelávania vo väzbe na zvyšovanie kľúčových kompetencií, poskytovanie 

spätnej väzby aktérom vo vzdelávaní dospelých a odporúčania pre následný rozvoj úrovne 

kompetencií. Informovala o spôsobe zapracovania pripomienok.  

 Diskusia 

Martin MARTINKOVIČ (RÚZ) zaujímal sa, z akého hľadiska sa používa pojem „kľúčové kompetencie 

dospelých“  

Ildikó PATHÓOVÁ (MŠVVaM SR) odpovedala, že v skutočnosti sa zameriavajú na kľúčové 

kompetencie, ktoré sa v čase menia a tento pojem používa aj európska legislatíva.   

Ivana JANKOVSKÁ (zástupca EK) ocenila možnosť prepojenia na projekt financovaný cez ESF+ 

„Individuálne vzdelávacie účty“ 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) dal hlasovať o zámere NP: 

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 30 členov. ZA: 28 členov, Proti: 0 členov, Zdržalo sa: 2 člen5.  

Výsledok hlasovania: Zámer NP „Monitorovanie a hodnotenie úrovne kľúčových kompetencií 

dospelých“ bol schválený. 

 

2.7 zámer národného projektu „Vytvorenie a prevádzka pilotných tréningových centier v stredných 

odborných školách“ 

Ildikó PATHÓOVÁ (MŠVVM SR) v zmysle prezentácie predstavila zámer NP „Vytvorenie a prevádzka 

pilotných tréningových centier v stredných odborných školách“, ktorý prispieva k plneniu príslušného 

špecifického cieľa v rámci priority 4P3 Zručnosti pre lepšiu adaptabilitu a inklúziu. Cieľom NP je vytvoriť 

pilotné TC pri SOŠ, overiť postupy a procesy vzdelávacej prevádzky v TC pri SOŠ podľa akreditovaných 

                                                           
5 Zdržal sa: p. Jelenčík (SAMP) + p. Martinkovič (RÚZ).  
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vzdelávacích programov a po úspešnom overení ich zavedenie na celoštátnej úrovni; vytvoriť nové 

vzdelávacie programy, metodické materiály a pripraviť PZ a OZ, zamestnancov zo strany 

zamestnávateľov participujúci pri pilotných TC pri SOŠ, či lektorov ďalšieho vzdelávania pre 

poskytovanie vzdelávania a odbornej prípravy v TC pri SOŠ. Informovala o spôsobe zapracovania 

pripomienok. 

Diskusia 

Miriam SKÁCELOVÁ (Združenie SK8) sa spýtala, v ktorej fáze budú vyberané stredné odborné školy, a 

či sa budú vyberať aj školy z iných regiónov alebo len z regiónov Catching up.  

Ildikó PATHÓOVÁ (MŠVVM SR) nevylúčila výber stredný odborných škôl aj z iných ako Catching up 

regiónov. Uviedla, že metodika musí byť predtestovaná na menšom množstve škôl. Dodala, že im ide 

o spoluprácu medzi zamestnávateľmi, regionálnou samosprávou a strednou odbornou školou.   

Miriam SKÁCELOVÁ (SK8-ZSK) spýtala sa, či by nebolo lepšie vyšpecifikovať, že projekt sa zameriava 

iba na Catching up regióny.  

Ivana KLIMOVÁ (MŠVVM SR) upresnila, že výber škôl nechcú úzko špecifikovať iba na Catching up 

regióny. Ak by bolo nastavenie iba na Catching up regióny  školy z iných krajov by mohli stratiť záujem 

participovať na projekte. Výber je aktuálne otvorený pre školy zo všetkých krajov, vyberané budú na 

základe metodiky a podporných analýz. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) upresnil otázku, či projekt má kapacitu na podporu škôl aj z iných 

regiónov a v prípade veľkého záujmu, či budú schopní vybrať školy.   

Ildikó PATHÓOVÁ (MŠVVM SR) reagovala, že ide o pilotnú fázu, v ktorej sa chcú zamerať na kvalitu 

a obsahové zameranie štúdie, aby to bolo správne nastavené. Časom sa počet škôl rozšíri. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) odporučil voči verejnosti komunikovať, že ide o pilotný projekt 

s účasťou limitovaného počtu škôl so širším  cieľom  zistiť potenciál a záujem škôl zo všetkých krajov. 

Dagmar LITTEROVÁ (MPSVR SR) navrhla v budúcich zámeroch NP nastaviť výberové kritéria 

všeobecne pre všetky školy a odkonzultovať ich s gestorom HP, aby nedochádzalo k nejakému typu 

diskriminácie. V pilotnom projekte odporučila zamerať sa len na Catching up regióny.  

Martin MARTINKOVIČ (RÚZ) poukázal na pripomienku p. Križa, že MŠVVM SR koordinuje viacero NP 

a či má  dostatočný čas a priestor na systémovú prácu a tvorbu politík.  

Zuzana LAFFÉRSOVÁ (Združenie SK8) chcela sa uistiť, že školy z Catching up regiónov budú vo výbere 

jednotlivých tréningových centier. Požiadala o účasť na pracovných a analytických skupinách, keďže 

VÚC, ako zriaďovateľ by mali byť užívateľmi.  

Ildikó PATHÓOVÁ (MŠVVM SR) potvrdila, že školy z Catching up regiónov budú vo výbere a poukázala 

na potrebu nadrezortnej spolupráce.  

Viktor KRIŽO (zástupca OS) poukázal na problematickú spoluprácu a komunikáciu so sekciou stredných 

škôl v niektorých oblastiach. Ak budú realizovať NP je potrebné, aby počúvali podnety z terénu. Dodal, 

že  ani v predkladaných legislatívnych predpisoch nereflektujú pripomienky v pracovných skupinách. 

Kritizoval, že rezort školstva realizuje projekty, implementuje a hodnotí kvalitu projektov. Má za to, že 

ide o konflikt záujmov a je to v rozpore s princípom priamo riadených organizácií, ktoré má rezort 

školstva. Ministerstvu školstva zároveň vytkol, že predkladá zámery NP cez vlastné sekcie. 
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Petra ROSINČINOVÁ (MŠVVM SR) informovala, že sekcia stredných škôl je veľká sekcia, ktorá združuje 

viacero útvarov. Eviduje, že komunikácia k téme PZ OZ prebehla. Za sekciu štrukturálnych fondov 

uviedla, že boli posilnené personálne kapacity jednotlivých útvarov za účelom podpory implementácie 

projektov, aby sa odborné kapacity mohli venovať odborným činnostiam.  

Ildikó PATHÓOVÁ (MŠVVM SR) povedala, že jedným z dôvodov prečo NP predkladá rezort školstva 

a nie ŠIOV je, že  potrebujú zistiť aj iné podporné mechanizmy, ktorými by bolo možné 

nízkokvalifikovaných dospelých dovzdelávať a uľahčiť im vstup na trh práce.  Pedagogickí a odborní 

zamestnanci budú súčasťou aktivity a budú vytvorené programy pre učiteľov, ktorí by vedeli pracovať 

s nízkokvalifikovanými dospelými.  

Ivana JANKOVSKÁ (zástupca EK) ocenila využitie inovatívneho prístupu, ktorý odporúča Svetová banka 

v rámci iniciatívy Catching up. Požiadala, aby vzdelávanie PZ OZ bolo zosynchronizované, vzhľadom 

k tomu, že sa podporuje z viacerých zdrojov (ESF+,POO). Upozornila na realizáciu projektu, ktorá musí 

byť založená na riadnom partnerskom princípe a koordinácii relevantných aktérov na rôznych 

úrovniach. Verí, že vo vybraných lokalitách bude preukázateľný záujem a záväzok miestnych 

a regionálnych partnerov zapojiť sa do projektu. Poukázala na potrebu dlhodobej  udržateľnosti 

projektu. V súvislosti s cieľovou skupinou sa zaujímala, či zriaďovatelia stredných škôl budú môcť 

z finančných prostriedkov refundovať časť nákladov napr. obedové a cestovné náklady.  

 Ildikó PATHÓOVÁ (MŠVVM SR) potvrdila veľmi dobrú spoluprácu so zamestnávateľmi a regionálnou 

samosprávou. Uviedla, že možnosť štipendia v tomto projekte nie je, ale refundácia nákladov žiakov, 

by sa dala naplánovať ako dodatočný prostriedok pomoci.  

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) dal hlasovať o zámere NP s pripomienkou: 

 dôsledne uplatňovať partnerský princíp pri implementácii projektu 

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 30 členov. ZA: 29 členov, Proti: 0 členov, Zdržalo sa: 1 člen6.  

Výsledok hlasovania:  Zámer NP „Vytvorenie a prevádzka pilotných tréningových centier v stredných 

odborných školách“ bol schválený s pripomienkou. 

 

3. Preschválenie zámeru NP: Integrácia štátnych príslušníkov tretích krajín vrátane migrantov“ 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) informoval, že počas prípravy implementačného procesu zámeru NP 

došlo zo strany partnera MV SR - ÚSVRoS k zmenám, ktoré si vyžiadali zmenu zámeru NP a zároveň 

predstavujú jeden z dôvodov meškajúceho vyhlásenia výzvy pre žiadateľa a partnera a rovnako tak pre 

budúcich užívateľov. Dodal, že  na základe pripomienky boli do oprávnených užívateľov navrhnuté na 

doplnenie: Centrá poradenstva a prevencie, Úrad komisára pre deti a Úrad komisára pre osoby so ZP. 

Diskusia 

Viktor KRIŽO (zástupca OS) hovoril o časovej medzere a dôsledkoch, ktoré boli spôsobené 

nevyhlásením výzvy. Považuje za neprípustné, aby sa obdobná situácia s NP opakovala. Kritizoval 

pomer participácie občianskeho sektora v NP, ktorý sa neustále znižuje. Skonštatoval, že je potrebné 

efektívne využitie finančných prostriedkov na štátnych príslušníkov tretích krajín a alokáciu v projekte 

považuje za nedostatočnú. Hovoril o deťoch cudzincov v školách, táto oblasť by mala byť financovaná 

                                                           
6 Zdržal sa: p. Jelenčík (SAMP) 
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nad rámec štátneho rozpočtu, spýtal sa prečo nie je väčšia vôľa získať finančné prostriedky zo 

štrukturálnych fondov. Zaujímal sa, prečo v zámere nie sú spomenuté limity. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) upresnil, že pomery neboli zámerne uvedené v zámere NP, aby neboli 

limitujúce. Očakáva sa záujem zo strany OZ aj obcí, vyhlási sa výzva, budú sa prijímať žiadosti 

a podporia sa všetky kvalitné. Žiadatelia musia preukázať, že s obdobnými aktivitami majú skúsenosti, 

plánované aktivity budú zamerané na konkrétnu cieľovú skupinu, ktorú musia byť schopní vykázať. 

Požiadavka na dodatočné zdroje do ESF+ odznieva na každej koordinačnej porade, ktorú organizuje 

RO. K limitom na podporu jednotlivých žiadateľov uviedol, že ich neodporúča dávať do zámeru NP, a to 

z dôvodu flexibilnejšieho reagovania  na prípadné dopyty z terénu. 

Viktória SKŘIVÁNKOVÁ (ÚV SR) upozornila na nevyhnutnú koordináciu a hľadanie synergií medzi 

existujúcimi projektami a aktivitami (alokácie z ESF+,AMIF a POO). Zhodnotila, že investície do oblasti 

integrácie sú limitované. V súvislosti s integračnými službami dala do pozornosti potrebu koordinácie 

a synergie s projektom MŠVVM SR financovaného zo ŠR na podporu jazykového vzdelávania dospelých 

cudzincov. V súvislosti s podaktivitou 1.3 odporučila využívanie existujúcich platforiem na komunikáciu 

medzi rôznymi partnermi (napr. riadiaci výbor pre migráciu, integráciu a inklúziu cudzincov), taktiež 

zamestnávateľov a VŠ, ktorí sú významnými aktérmi v oblasti integrácie. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) doplnil, že podaktivita 1.3 poskytuje priestor na lepšiu koordináciu 

a ocenil špecifikáciu zo strany ÚV SR. 

Ivana JANKOVSKÁ (EK) zdôraznila, že AMIF 2021-2027 má finančné zdroje, ktoré sa nedočerpajú. 

Ohľadne tejto témy podporila rezort práce na rokovania s rezortom vnútra. Vzdelávanie európskych 

občanov je dôležitá téma, ktorá sa netýka len SR, ale ide o medzištátny problém. Skonštatovala, že je 

potrebné aby bola výzva vyhlásená čo najskôr aj vzhľadom na časovú medzeru o ktorej hovoril aj p. 

Križo. Zaujímala sa o hlavnú zmenu oproti pôvodnému zámeru NP, ktorý bol schválený. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) upresnil, že partnerstvo na úrovni MPSVR SR a MV SR ostáva, zmena 

spočíva v tom, že pôvodne MV SR malo spolupracovať s nadáciami, ktoré sa mali podieľať na časti 

podaktivity zameranej na prerozdeľovanie zdrojov pre občiansky sektor. MV SR sa rozhodlo, že 

prerozdeľovanie zdrojov užívateľom si bude administrovať v rámci vlastnej štruktúry.   

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) dal hlasovať o preschválení zámeru NP vrátane doplnenia užívateľov 

(Centrá poradenstva a prevencie, Úrad komisára pre deti a Úrad komisára pre osoby so ZP). 

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 29 členov. ZA: 27 členov, Proti: 0 členov, Zdržalo sa: 2 člen7.  

Výsledok hlasovania:  Zámer NP „ Integrácia štátnych príslušníkov tretích krajín vrátane migrantov“ 

bol preschválený. 

 

4. Návrh hodnotiacich a výberových kritérií pre hodnotenie žiadostí dopytovo orientovaných 

projektov MPSVR SR z Programu Slovensko 2021-2027 pre cieľ politiky súdržnosti č. 4 zo zdrojov 

Európskeho fondu regionálneho rozvoja“ 

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) v zmysle prezentácie predstavil návrh hodnotiacich a výberových 

kritérií pre hodnotenie žiadostí dopytovo orientovaných projektov MPSVR SR. Sety kritérií platia 

                                                           
7 Zdržal sa: p. Horák (MV SR) a p. Križo (OS), systém zaznamenal iba jeden hlas. Fyzicky sa pri hlasovaní prihlásili 2 členovia. 
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výhradne pre dopytovo orientované projekty (nie NP, ani IÚI) financované z Európskeho fondu 

regionálneho rozvoja v rámci ŠC pre RSO 4.1; RSO 4.3; RSO 4.5 (len alokácia vyhradená pre MPSVR). 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) dal hlasovať: 

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 27 členov. ZA: 27 členov, Proti: 0 členov, Zdržalo sa: 0 členov.  

Výsledok hlasovania: Členovia komisie pre Cieľ 4 odporúčajú na schválenie MV PSK „Návrh 

hodnotiacich a výberových kritérií pre hodnotenie žiadostí dopytovo orientovaných projektov MPSVR 

SR z Programu Slovensko 2021-2027 pre cieľ politiky súdržnosti č. 4 zo zdrojov Európskeho fondu 

regionálneho rozvoja“. 

 

5. „Návrh hodnotiacich a výberových kritérií pre hodnotenie žiadostí o NFP v RSO 4.2 - Zlepšenie 

rovného prístupu k inkluzívnym a kvalitným službám v oblasti vzdelávania, odbornej prípravy a 

celoživotného vzdelávania rozvíjaním dostupnej infraštruktúry vrátane posilňovania odolnosti pre 

dištančné a online vzdelávanie a odbornú prípravu pre výzvy MŠVVaM SR“ 

Petra ROSINČINOVÁ (MŠVVM) v zmysle prezentácie predstavila návrh hodnotiacich a výberových 

kritérií pre hodnotenie pre hodnotenie žiadostí o NFP v RSO4.2 - Zlepšenie rovného prístupu k 

inkluzívnym a kvalitným službám v oblasti vzdelávania, odbornej prípravy a celoživotného vzdelávania 

rozvíjaním dostupnej infraštruktúry vrátane posilňovania odolnosti pre dištančné a online vzdelávanie 

a odbornú prípravu pre výzvy MŠVVM SR. Sety kritérií platia výhradne pre dopytovo orientované 

projekty financované z Európsky fond regionálneho rozvoja v rámci ŠC pre RSO 4.2 (len alokácia 

vyhradená pre MŠVVM). 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) dal hlasovať: 

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 26 členov. ZA: 26 členov, Proti: 0 členov, Zdržalo sa: 0 členov.  

Výsledok hlasovania: Členovia komisie pre Cieľ 4 odporúčajú na schválenie MV PSK „Návrh 

hodnotiacich a výberových kritérií pre hodnotenie žiadostí o NFP v RSO 4.2 - Zlepšenie rovného 

prístupu k inkluzívnym a kvalitným službám v oblasti vzdelávania, odbornej prípravy a celoživotného 

vzdelávania rozvíjaním dostupnej infraštruktúry vrátane posilňovania odolnosti pre dištančné a online 

vzdelávanie a odbornú prípravu pre výzvy MŠVVaM SR“. 

 

6. Prerokovanie návrhu na presun finančných prostriedkov z priorít 4P1/4P2/4P3/4P5 na zvýšenie 

finančných prostriedkov pre podporu opatrení zameraných pre odídencov z Ukrajiny v zmysle bodu 

B.4 Uznesenia vlády SR č. 307/2024 z 23.5.2024 

Matúš DROTÁR (MIRRI SR) v zmysle prezentácie informoval o návrhu na zvýšenie finančných 

prostriedkov vyčlenených na podporu odídencov z Ukrajiny vo výške 34 mil. EUR v priorite 4P5 Aktívne 

začlenenie a dostupné služby. Návrh finančných prostriedkov vyplýva zo zvýšených výdavkov 

súvisiacich s ubytovaním odídencov z Ukrajiny. Návrh sa predkladá na navýšenie alokácie v ŠC ESO4.9 

Podpora sociálno-ekonomickej integrácie štátnych príslušníkov tretích krajín vrátane migrantov. 

V pôvodnej alokácii ESO4.9 vyčlenilo MPSVR SR na odídencov z Ukrajiny alokáciu 4 791 000 EUR, t. j. 

spolu s presunutou alokáciou 29 209 000 EUR je dosiahnutá požadovaná alokácia v objeme 34 mil. 

EUR. 

Diskusia 

Zuzana LAFFÉRSOVÁ (Združenie SK8) spýtala sa, či sa zníženie alokácie premietne do alokácie NP, 

ktoré ešte neboli vyhlásené, nakoľko v Road map je uvedená ešte pôvodná alokácia. 
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Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) odpovedal, že momentálne je potrebné riešiť nedostatok finančných 

prostriedkov na preplatenie výdavkov spojených s ubytovaním odídencov z Ukrajiny. Alokácia, ktorá sa 

presunie do ŠC 4.9 bude slúžiť na to, aby sa formou NP pre MV SR a MD SR výdavky refundovali zo 

zdrojov ESF+. Zdôraznil, že ide o dočasný presun alokácie. Pri najbližšej revízii P SK by sa poskytnuté 

zdroje vrátili nielen do pôvodne alokovaných súm, ale zároveň by sa dodatočne zvýšili vzhľadom na 

požiadavky na navýšenie zdrojov ESF+ a sanovanie rôznych potrieb.  

Matúš DROTÁR (MIRRI SR) potvrdil, že na úrovni RO rovnako vnímajú, že ide o dočasný presun zdrojov 

na sanovanie aktuálnych potrieb.   

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) doplnil, že niektoré technikálie  sú obmedzujúce vo vyhlasovaní 

výziev. Tzv. suma flexibility na úrovni programu, môže ísť do výzvy, ak bude dohoda na strednodobom 

preskúmaní, ktoré by malo byť v priebehu roka 2025. SO musí dovtedy prijímať rôzne technické 

opatrenia na vyhlasovanie výziev. Prebiehajú debaty, technické stretnutia na úrovni ŠT, otvorili otázku 

možnosti nadkontrahovania zdrojov nad rámec alokácií (10%). Implementačná prax ukazuje, že zdroje 

sa nikdy nevyčerpali v alokovanom objeme a zdroje v niektorých investičných fondoch sa nie vždy 

efektívne čerpajú. Cieľom je vytvoriť predpoklad na vyčerpanie zdrojov včas a efektívne. 

Jana ŽIŠKOVÁ (OS) spýtala sa na podporu integrácie odídencov z AMIF, nakoľko alokácia z ESF vo výške 

8 mil. EUR je nepostačujúca.  

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) odpovedal, že preschválením zámeru NP sa otvára priestor na 

etablovanie debaty o vytváraní partnerstiev s cieľom nájsť synergie. 

Zuzana POLÁČKOVÁ (OS) požiadala, aby bolo v zápise uvedené, že presun alokácie je dočasným 

riešením a zapožičané finančné zdroje budú vrátené. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) dal hlasovať o návrhu na presun finančných prostriedkov z priorít 

4P1/4P2/4P3/4P5 na zvýšenie finančných prostriedkov pre podporu opatrení zameraných pre 

odídencov z Ukrajiny v zmysle bodu B.4 Uznesenia vlády SR č. 307/2024 z 23.5.2024  s pripomienkou, 

že ide o dočasné zapožičanie finančných zdrojov. 

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 28 členov. ZA: 28 členov, Proti: 0 členov, Zdržalo sa: 0 členov.  

Výsledok hlasovania:  Členovia komisie pre Cieľ 4 odporúčajú na schválenie MV PSK návrh na presun 

finančných prostriedkov z priorít 4P1/4P2/4P3/4P5 na zvýšenie finančných prostriedkov pre podporu 

opatrení zameraných pre odídencov z Ukrajiny v zmysle bodu B.4 Uznesenia vlády SR č. 307/2024 z 

23.5.2024  s pripomienkou. 

 

7. Harmonogram plánovaných výziev na 3Q/2024 

Petra ROSINČINOVÁ (MŠVVM SR) a Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) v zmysle harmonogramu 

plánovaných výziev na 3Q/2024 odprezentovali pripravované NP a DOP projekty za rezort MŠVVM SR, 

MZ SR a MPSVR SR, ktoré budú predmetom schvaľovania na ďalších zasadnutiach, t. j. 10/2024 

a 12/2024.  

Diskusia 

Zuzana POLÁČKOVÁ (OS) ocenila prácu a tempo SO, zároveň upozornila, že organizácie čakajú veľmi 

dlho na jednotlivé DOP výzvy, čo má negatívny dopad na terén (napr. prepúšťanie zamestnancov), 

organizácie nevedia plánovať svoje kapacity. Odporučila venovať pozornosť aj technickej realizácii 

jednotlivých výziev.  
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Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) odpovedal, že predchádzajúce programové obdobie sa podarilo 

uzatvoriť a následne budú uvoľnené kapacity, aby zadministrovali žiadosti a do budúcnosti sa 

eliminovali zdržania.  

Zuzana LAFFÉRSOVÁ (Združenie SK8) zaujímala sa, kedy sa plánuje predloženie NP Podpora 

regionálnych centier podpory učiteľov, ktorý má byť podľa Road map vyhlásený v 3Q/2024.  

 Ivana JANKOVSKÁ (EK) ocenila spoluprácu rezortov, ktoré sú zapojené do implementácie Cieľa politiky 

4. Spýtala sa na projekt MŠVVM zameraný na rediagnostiku žiakov a apelovala, aby bol čo najskôr 

pripravený. 

Petra ROSINČINOVÁ (MŠVVM SR) odpovedala, že zámer NP Podpora regionálnych centier podpory 

učiteľov nebol zaradený do prezentácie harmonogramu výziev a predložený na rokovanie Komisie 

a nepredpokladá sa vyhlásenie výzvy v 3Q/2024, čo vyplynulo zo záverov okrúhleho stola aj zo záverov 

stretnutia s partnermi, potrebné je vykonať externú analýzu pôsobenia aktuálnych centier. K projektu 

rediagnostika žiakov uviedla, že je v stave rozpracovania a od vecného gestora sa očakáva predloženie 

prvého draftu zámeru NP. 

Viktor KRIŽO (OS) zaujímal sa o pokračovanie DOP výzvy zameranej na kvalitu poradenských služieb 

v školstve. Kritizoval posúvanie termínu na vyhlásenie výzvy, téma duševného zdravia je v súčasnosti 

veľmi dôležitá a sú tu projekty, ktoré čakajú na finančné prostriedky, kde už prebehol NP Štandardy, 

nastavil nejaké procesy v poradenskom systéme a dopytová výzva mala ísť súčasne s NP. Pre 

porovnanie uviedol proces rýchleho schvaľovania projektu regionálnych centier podpory učiteľov 

(ďalej len „RCPU“) a skonštatoval, že finančné prostriedky sa míňajú neefektívne. Apeloval na to, aby 

najskôr prebehli kvalitné odborné analýzy RCPU.   

Petra ROSINČINOVÁ (MŠVVM SR) povedala, že rovnaké podnety odzneli v rámci okrúhlych stolov aj 

na stretnutí s partnermi. Dodala, že MŠVVM rieši externú analýzu RCPU. K výzve na podporu 

poradenského systému spolufinancovanej zo zdroja ESF+ uviedla, že téma má svojho vecného garanta, 

ktorý výzvu zaradil do harmonogramu na 1Q/2025. Po obsahovej stránke je výzva pripravená, bola 

diskutovaná a čaká sa na správny čas spustenia. Pri výzve na podporu poradenského systému 

spolufinancovanej zo zdroja EFRR sa nepredpokladá posunutie termínu, výzva by mala byť vyhlásená 

v súlade s harmonogramom výziev. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) navrhol písomne osloviť vecného garanta s požiadavkou na 

zdôvodnenie zaradenia výzvy na 1Q/2025, keď je tu reálny opakovaný dopyt po výzve. Zároveň 

uviedol, že na výzvach sa pracuje v rôznej intenzite a vzhľadom k tomu, že ďalšie zasadnutie komisie je 

plánované až na jeseň 2024, nevylučuje schvaľovanie zámerov NP formou hlasovania per rollam počas 

mesiacov júl/august 2024. 

8. Rôzne a záver 

Lukáš PACHTA (EK) v zmysle prezentácie informoval o „Jarnom balíčku Európskej komisie 2024“, ktorý 

bol zverejnený 19.6.2024, hlavnou témou balíčku je konkurencieschopnosť Európy. Uviedol hlavné 

závery zo Správy o Slovensku a jednotlivé odporúčania pre Slovensko od EK (CSRs). Dodal, že členský 

štát by mal odporúčania EK zohľadniť pri strednodobom preskúmaní programu. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) v nadväznosti na odporúčanie EK k predškolskej výchove 

a starostlivosti o deti do 3.rokov povedal, že touto témou sa komisia bude zaoberať. Členov komisie 



13 
 

informoval o ďalšom zasadnutí komisie, plánované je výjazdové zasadnutie v termíne 2.-3.10.2024 

v Banskej Bystrici.   

Ivona MATOUSOVÁ (EK) k Odporúčaniam pre SR (CSRs) doplnila, že okrem časti k vzdelávaniu je tam 

aj dôležitá časť  k životnému prostrediu. Zároveň poďakovala za aktívnu diskusiu. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) poďakoval členom komisie a zástupcom EK za aktívnu účasť a kvalitnú 

diskusiu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Meno  Dátum Podpis 

Michal Klučiarovský Tajomník 
Komisie pri MV P SK 2021-2027 
pre Cieľ 4 politiky súdržnosti EÚ 

26.7.2024 v. r. 

Tatiana Bagiová Overovateľ zápisnice z 
Komisie pri MV P SK 2021-2027 
pre Cieľ 4 politiky súdržnosti EÚ 

26.7.2024 v. r. 

Viliam Michalovič Predseda 
Komisie pri MV P SK 2021-2027 
pre Cieľ 4 politiky súdržnosti EÚ 

29.7.2024 v. r.  

 


